
Zeman: Nie odniosłem się do Abete, ale do całego systemu
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Osoba Zdenka Zemana wciąż wzbudza kontrowersje w mediach, głównie

jeśli chodzi o polemikę z Juventusem. W ostatnim czasie jednak to druga

strona atakuje trenera Romy, a niezbyt pochlebnie wypowiedział się o nim

Gianluca Vialli.

 

Wczoraj z kolei w mediach pojawiły się fragmenty wywiadu trenera Romy dla 

Corriere della Sera, który zostanie opublikowany w dzisiejszym wydaniu dziennika.

Zeman pytany z którym z nieprzyjaciół poszedłby na kolację i czy zrobiłby to, gdyby

był to prezydent Włoskiego Związku Piłki Nożnej, Giancarlo Abete, odpowiedział:

- Dlaczego nie? Abete nie jest moim wrogiem, ale wrogiem piłki nożnej.

 

Czech sprecyzował wieczorem fragment, który pojawił się w mediach, odpowiadając

dla agencji ANSA:

- To co powiedziałem nie odnosi się do prezydenta FIGC, ale to systemu piłki jako

całości, który w ostatnim czasie stracił ważne okazje do reform.
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